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Prezes Filip Olenderek przewiduje, 
że kompostowanie na wolnym 
powietrzu definitywnie zostanie 
zakończone w styczniu.
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Odznaczenia, pochód

Lisa Majora i wspólna zabawa 

na centralnych uroczystościach.
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Rowerzysta wjechał na 
przejście dla pieszych 
na ul. Paderewskiego na 
rowerze. Zderzyło się 
z nim Audi A4. Samochód 
zatrzymał się kilkadzie-
siąt metrów dalej.

Do wypadku doszło na nowym 
przejściu dla pieszych na ul. Pa-
derewskiego. Zlokalizowano je 

obok przystanków autobuso-
wych. Niestety w ubiegłą środę 
(28.11) przed godziną 11 doszło 
na tym przejściu do pierwszego 
wypadku drogowego. Na pasy 
wjechał rowerzysta. Zderzyło 
się z nim Audi, które wjechało 
następnie na chodnik, przecięło 
gęsty żywopłot, przejechało 
przez kolejny chodnik Skweru 
im Jana Wyżykowskiego i za-

trzymało się kilka metrów od 
skarpy Zimnicy. W aucie widać 
w którym miejscu w szybę ude-
rzył rowerzysta. Pojazd jechał 
od ronda w kierunku Shella.
Ani kierowcy ani pasażerom nic 
się nie stało. Niestety starszy 
mężczyzna (65 l.) jadący rowe-
rem trafił do szpitala. Jego stan 
był poważny.
Z jaką prędkością jechało Audi 

z czterema osobami? Wyjaśni to 
prowadzone postępowanie. Pa-
trząc jednak gdzie zatrzymał się 
pojazd i gdzie zaczynają się śla-
dy hamowania można spekulo-
wać, że prędkość była większa 
niż dozwolona. Niezależnie od 
tego jadącego rowerzysty na 
przejściu dla pieszych być nie 
powinno...

(red) �

Rowerzysta w ciężkim stanie trafił do szpitala

Fatalny przejazd
Gotówka, konsolidacja – do 200 tys.  na 10 lat, 
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Zdenerwowanie było w pełni 
uzasadnione bo nie wiadomo 
w imię czego prezydent Lubina 

razem z jego popleczni-
kami z Lubin 2006 
zawzięli się na szkołę, 
w której młodzież 
zdobywa zawody. 
Szkołę, która jako 
jedyna zawodowa 
w Lubinie ma warunki 
do nauki dla uczniów 
niepełnosprawnych.
- Jak państwo sobie 
wyobrażacie przenosze-
nie dzieci do innych 
placówek pytał jeden 
z rodziców. Moje 
dziecko porusza się 
z balkonikiem. Jeżeli 
warsztaty nauki 
praktycznej pozostaną 
tam gdzie są jak 
wyobrażacie sobie jego 
przejście ze szkoły np. 
przy ul Szpakowej na 
KEN? Proszę mi powie-
dzieć!
Odpowiedź jednak nie 
padła. Zaskakującej 
wypowiedzi udzielił 
Dariusz Jankowski, który 

od lat działając w stowarzyszeniu 
Równe Szanse zajmuje się 
niepełnosprawnymi. Dociekał, czy 
w szkole na basenie jest pomost 
dla niepełnosprawnych, jak oni 
dostają się na salę gimnastyczną. 
Rodzice przekonywali, że 
niepełnosprawni uczniowie są 
zwolnieni z W-f. Nie rozumieli 
skąd wśród radnych taki opór. 

Zastanawiali się czy przypadkiem 
radni Lubin 2006 nie otrzymali od 
prezydenta polecenia jak mają 
głosować. 
Dodajmy, że dyskusja o szkole 
prowadzona była na komisji 
oświaty, która odbyła się tuż 
przed sesją. Niestety dyskusja nic 
nowego nie wniosła, a została 
sprowokowana przez uczniów 
i nauczycieli, którzy ku zaskocze-
niu radnych przyszli na posiedze-
nie komisji. Tuz po komisji odbyła 
się sesja rady, na której miesz-
kańców miasta nawet nie 
dopuszczono go głosu. Autorem 
antydemokratycznego wniosku był 
radny Jankowski i co niezrozumia-
łe został on poparty przez 
radnych Lubin 2006. 
Mieszkańcy poczuli się dosłownie 
olani. - Myśmy na was głosowali 
i was wybierali, a wy teraz nie 
pozwalacie nam zabrać głosu 
w ważnych dla nas sprawach!
Białoruś! PZPR! Jaki przykład 
dajecie młodzieży, która przyszła 
na sesję? To jest demokracja? To 
jest dyktatura! Denerwowała się 
matka innego z uczniów. 
Duży żal w głosie po niekorzystnej 
dla szkoły decyzji było słychać 
u Ryszarda Lisa z Solidarności – 
Byłem jednym z założycieli Lubin 
2006. Mam nadzieję, że w naj-
bliższych wyborach tym panom 
nikt już nie zaufa. 
W podobnym tonie wypowiadała 
się Beata Goldszajdt, dawna 
radna z Lubin 2006. - Prezydent 
zawsze dbał o oświatę. Ta decyzja 
jest niezrozumiała i niczym 

nieuzasadniona. Nie chcę nawet 
tego komentować, to zakrawa na 
jakąś kpinę.
Do radnych Lubin 2006 przylgnie 
miano likwidatorów. Przypomnij-
my, od początku kadencji 
zarówno radni powiatowi jak 
i miejscy prowadzą politykę 
likwidowania różnych miejskich 
i powiatowych instytucji oraz 
ograniczania kompetencji 

powiatu. Wszystko czynione jest 
w imię oszczędności, ale problem 
polega na tym, że tych oszczęd-
ności nie widać. Teraz „pod nóż” 
poszła szkoła na zakręcie, którą 
powiat przekazał miastu. 
Początkiem problemów placówki 
była decyzja  prezydenta 
o ograniczeniu naboru do 16 klas 
tej placówki. Robert Raczyński 
zrobił to bezprawnie, łamiąc 
przepisy, ale zanim sprawę 
wyjaśnił sąd szkoła na zakręcie 
nie mogła już przeprowadzić 
rekrutacji. Pracę straciło 

dziesięciu nauczycieli. Skutki 
bezprawia były takie, że szkoła 
nie przyjęła około 200 uczniów. 
Dzisiaj ich zbyt mała ilość jest 
argumentem do rozpoczęcia 
likwidacji. 
- Młodzież już nigdy nie zagłosuje 
na takich cymbałów, zawiedliśmy 
się na naszym prezydencie i tych 
radnych, którzy głosowali „za”. 
Wstydźcie się, zostawcie tę radę, 

wróćcie do swoich zawodów, 
chleby piec – po głosowaniu 
usłyszeli radni od przybyłych.
Na zakończenie sesji uczniowie na 
kilka minut zablokowali salę obrad. 
Nikt nie mógł wyjść. Decyzja 
radnych oznacza, że uczniowie od 
przyszłego roku szkolnego najpraw-
dopodobniej będą kontynuowali 
naukę w Zespole Szkół nr 1 i nr 2. 
Co ciekawe na zakręt będą 
przychodzili aby uczyć się praktycz-
nej nauki zawodu w dobrze 
wyposażonych warsztatach.

(pit) �

Wstyd i hańba!
Radni Lubin 2006 nie uszanowali mieszkańców.

Na sesji nie dali prawa głosu swoim wyborcom!

●
●
●
●
●

- Co ty Franku tu za 
dyrdymały opowiadasz. 

Co ty za pierdy 
pociskasz? 

Tak zwracał się do na-
uczyciela Zespołu Szkół 
Zawodowych i Ogólno-
kształcących i zarazem 

miejskiego radnego 
Franciszka Wojtyczki, 

szef nauczycielskiej So-
lidarności Ryszard Lis.
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Największą przyszłoroczną „in-
westycją” będzie dokapitalizo-
wanie RCS na potrzeby budowy 
hali widowiskowo-sportowej. 
RCS otrzyma 10 mln zł. Patrząc 
na plany finansowe samorządu 
trzeba przyznać, że budżet jest 
duży bo sięga 294 mln zł. Nie-
stety jest też solidnie zadłużony. 
W „papierach” zobowiązania 
Lubina wyglądają prawidłowo i 
wynoszą około 33 proc. Jednak 
kiedy doliczymy do tego zobo-
wiązania kredytowe związane z 
budową hali wodowiskowo-
sportowej (90 mln zł) sprytnie 
ukryte w dokapitalizowaniu 
RCS okaże się, że suma ta uro-
śnie do ponad 150 mln zł! Ra-
zem z kredytami budżetu daje to 
astronomiczne zobowiązanie 
wieloletnie przekraczające 250 
mln zł!!! 

Patrząc na finanse miasta widać, 
że prezydent oszczędza na inwe-
stycjach bo najzwyklej w świe-
cie w budżecie nie ma na nie 
zbyt wiele pieniędzy. Owszem 
są w nim kontynuacje inwestycji 
m.in. Park Wrocławski z dino-
zaurami, dokapitalizowanie 
RCS na budowę hali, budowa 
ścieżki przyrodniczej czy po-
mysł zbudowania sieci szkiele-
towej dzięki której na ulicach 
Lubina będzie można korzystać 
z bezprzewodowego internetu. 
Jednak o fajerwerkach, na które 
zasługuje bogate miasto trudno 
tu mówić. Pojawi się trochę no-
wych miejsc parkingowych i 
zaplanowana jest przebudowa 
skrzyżowania ul. Tysiąclecia, 
M. Skłodowskiej-Curie i Bema. 
Zostanie tam wybudowane ron-
do. I w tym miejscu można po-

wiedzieć plany inwestycyjne 
miasta ulegają zakończeniu z 
powodu braku pieniędzy... 
W planie inwestycyjnym na 
przyszły rok nie znajdziemy 
również budowy nowej drogi. 
Zapowiadane od niemal trzech 
lat przedłużenie ul. Leśnej do 
Kolejowej, pod wiaduktem ni-
by-obwodnicy czyli miejskiej 
drogi łączącej Przylesie z Ustro-
niem, nie znalazło się w planie. 
Z dostępnych informacji wyni-
ka, że powinno się pojawić w 
budżecie miasta w 2014 roku. 
Przeglądając budżet Lubina nie 
znajdziemy w nim również ta-
kiej pozycji jak objęcie udzia-
łów w Regionalnym Centrum 
Zdrowia (szpital przy ul. Bema). 
Prezydent dużo ostatnio mówił 
o pomocy dla szpitala i kolejny 
raz na mówieniu się skończyło. 

Dowodem na to jest projekt 
przyszłorocznego budżetu Lubi-
na – nie znajdziemy w nim żad-
nych pieniędzy na ratowanie 
szpitala poprzez objęcie udzia-
łów. 
Tymczasem prezydenccy po-
plecznicy z Lubin 2006 aktyw-
nie namawiają gminy powiatu 
lubińskiego i polkowickiego do 
wsparcia lecznicy na Bema. 
Tamte samorządy pierwsze kro-
ku już poczyniły, a Lubin nadal 
milczy.
Lwią część budżetu - około 100 
mln zł - będzie kosztowała 
oświata. Ciekawą pozycją bu-
dżetu, w której naciąganiu, a ra-
czej „pompowaniu” specjalizuje 
się prezydent Robert Raczyński, 
jest   sprzedaż miejskiego mająt-
ku. W tym roku zakładany plan 
przewidywał 12 mln zł, ale re-

alizacja to zaledwie 2 mln zł. 
Trudno też spodziewać się, że 
nagle przez najbliższy miesiąc 
do budżetu wpłynie brakujących 
10 mln zł. Są to zatem wirtualne, 
nowoczesne wręcz kreatywne 

zapisy budżetu, poprawiające 
jego stan na papierze. W przy-
szłym roku plan sprzedaży miej-
skiego majątku oszacowano na 
9 mln zł.

(red) �

pieniądze

r e k l a m a

Potężne zobowiązania i mało inwestycji

Proinwestycyjny to on nie jest
Trwają prace nad przyszłorocznym budżetem Lubina. Nie ma w nim inwestycyjnych fajerwerków, bo samorząd ma za mało „wolnych” 
pieniędzy. Dług wynosi 100 mln zł. Razem z pieniędzmi na budowę hali i utrzymanie RCS, długoterminowe zobowiązania miasta 
przekraczają 250 mln zł!

Grabowscy
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Odznaczenia, pochód Lisa Majora i wspólna 

zabawa na centralnych uroczystościach.
 

Górnicze 
świętowanie

Ponad 100 osób otrzymało 

wyróżnienia związane z pracą 

na rzecz najważniejszej w 

naszym regionie spółki. Barbór-

ka jest również okazją do 

podsumowania mijającego 

roku. A ten dla KGHM był 

bardzo dobry. - Weszliśmy na 

światowy rynek, rozpoczynamy 

wdrażanie nowej technologii 

urabiania złoża. Prowadzimy 

również działania na rzecz 

regionu w ramach społecznej 

odpowiedzialności naszej firmy 

– mówi Herbert Wirth, prezes 

Polskiej Miedzi.

Centralna akademia zgromadziła 

kilkaset osób. Poza górnikami 

byli na niej obecni przedstawi-

ciele administracji rządowej. Oni 

też usłyszeli nietypowy apel 

prezydenta Lubina. Zwrócił się z 

nim do wiceministra środowiska 

Piotra Woźniaka: Panie ministrze 

Woźniak, skoro nie ma ministra 

Rostowskiego, pozwolę sobie 

stąd skierować słowa z prośbą: 

naprawdę krowa ma tylko cztery 

cycki, a nie ma dziesięciu.

Prezydent Lubina w taki sposób 

skrytykował sposób w jaki 

budżet państwa korzysta z 

zysku wypracowanego przez 

Polską Miedź odprowadzając 

podatek od kopalin. 

Wystąpienie Raczyńskiego 

wywołało poruszenie wśród 

zebranych.
(red) �
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Kwiaty pod pomnikiem Jana Wyżykowskiego, odkrywcy złóż 
rudy miedzi złożyli przedstawiciele KGHM. Barbórka w KGHM 
jest zwyczajowo dniem wolnym od pracy.

Uczcili
odkrywcę
Pod pomnikiem odkrywcy 
rudy miedzi, na skwerze im 
Jana Wyżykowskiego trady-
cyjnie w dniu górniczej pa-
tronki zebrali się przedstawi-
ciele władz KGHM, poczty 
sztandarowe, górnicy i miesz-
kańcy. - Co roku przed naszym 

mistrzem Janem zdajemy rela-
cję z tego jak zarządzamy fir-
mą, a konkretnie złożem, które 
mistrz Jan odkrył. Ten miniony 
rok na pewno będzie zapamię-
tany jako przełomowy, w któ-
rym nasza spółka stała się fir-
mą globalną - mówi Herbert 

Wirth, prezes Polskiej Miedzi.
Dodajmy, że w Barbórkę, 
wieńce i znicze pojawiają się 
we wszystkich miejscach 
upamiętniających górnicze 
święto i ważnych dla górnic-
twa ludzi. 

(pit) �
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Pan Stanisław skończył 
właśnie 58 lat. Pracu-
je w przedsiębiorstwie 
gospodarki komunalnej, 
już kilkanaście lat. – Od 
dłuższego czasu interesu-
ją mnie sprawy związane 
z ochroną środowiska 
i energią odnawialną. 

Dlatego z dużym zaintereso-
waniem przeczytałem 
w internecie informację 
o tym, że organizowane 
będzie szkolenie przygoto-
wujące do nowego, nowo-
czesnego zawodu Eko-Broke-
ra technologii OZE. Z zawo-
du jestem chemikiem, 
absolwentem technikum 
o tym kierunku, a zdobycie 

nowych kwalifikacji 
w przyszłościowym zawodzie 
pozwoli mi nie tylko 
efektywniej pracować 
w obecnym przedsiębior-
stwie, ale także wykorzysty-
wać zdobytą wiedzę 
i doświadczenie w innej 
firmie, a nawet po przejściu 
na emeryturę.
- Projekt szkoleniowy, 
współfinansowany ze 
środków Unii Europejskiej 
w ramach Europejskiego 
Funduszu Społecznego 
przygotowuje do nowych, 
atrakcyjnych zawodów – Au-
dytora wewnętrznego 
Eko-Energii i Eko-Brokera 
technologii OZE. Skierowany 
jest również do osób 

w wieku senioralnym. Będą 
one stanowić jedna piątą 
uczestników projektu. 
A całym projektem objętych 
zostanie 65 dolnośląskich 
przedsiębiorstw z sektora 
MMŚP, z których rekrutować 
się będzie 180 uczestniczek/
ów, w tym właśnie prawie 
40 w starszym wieku – mówi 
koordynator projektu 
Agnieszka Szarejko.
Preferowane są przedsiębior-
stwa, które planują lub 
rozpoczęły wdrażanie 
wybranego systemu zarządza-
nia środowiskowego, np. ISO 
14001. Uczestniczki/cy 
szkoleń zapoznają się 
z najnowszymi technologiami 
w zakresie rozwoju energety-

ki odnawialnej, zmniejszania 
kosztów działalności firm m.
in. poprzez bardziej oszczęd-
ne zużycie energii elektrycz-
nej i cieplnej, zdobędą 
wiedzę na temat finansowa-
nia inwestycji proekologicz-
nych i wiedzę o gospodarce 
efektywnie wykorzystującej 
zasoby ludzkie i materialne.
. Osoby uczestniczące 
w szkoleniach, warsztatach 
i doradztwie indywidual-
nym, które trwać będzie 
przez pierwszych dziesięć 
miesięcy 2013 roku przystą-
pią do egzaminu końcowego 
realizowanego przez 
nostryfikowany podmiot BM 
TRADA i otrzymają certyfi-
kat: audytora wewnętrznego 

ISO 14001 oraz Eko-Brokera 
OZE-ISO 14001.
Realizacja programu 
szkoleniowego podniesie 
kompetencje 180 pracowni-
ków dolnośląskich przedsię-
biorstw w zakresie wykorzy-
stania systemu zarządzania 
ISO do doskonalenia zarzą-
dzania środowiskowego 
przedsiębiorstwem. Przyczyni 
się też do złagodzenie 
niekorzystnej sytuacji na 
rynku pracy dla kobiet, które 
będą stanowić 40% słuchaczy 
oraz dla osób w wieku 50+ 
(20% uczestników).
- Ukończyłem technikum 
o kierunku energetycznym 
już wiele lat temu. Chociaż 
wzbogacam swoją wiedzę 

o nowe osiągnięcia techniki, 
to wciąż mam niedosyt 
umiejętności zawodowych. 
Dlatego zwrócę się do 
przełożonych o skierowanie 
mnie na szkolenia realizowa-
ne przez Pgm Obsługa Firm.
Certyfikat ISO 14001 bardzo 
się przyda, nawet gdy za 
parę lat wejdę w wiek 
emerytalny. Chciałbym 
bowiem jak najdłużej 
zachować aktywność 
zawodową – powiada z kolei 
Józef Kozak.
Bliższe informacje na temat 
szkolenia dostępne są na 
stronie internetowej www.
projekt-oze.pl lub tel. 
788-816-807.

Jerzy Marek �

Audytor wewnętrzny Eko-energii i Eko-broker technologii OZE

Seniorzy zdobędą
wiedzę i kompetencje 

Reklama w LubinExtra!
tel.: 603 155 338; reklama@lubinetxra.pl

PYSZNE DOMOWE JEDZENIE
OTWARTE: PN. - SOB. 9:00-19:00

Organizujemy imprezy okolicznosciowe
(do 30 osob)

,

ul. Mickiewicza 102, 59-300 Lubin

DOWÓZ DO 
KLIENTA

tel.: 76 749 22 24
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Metoda filipińskiego uzdrawiania to mistycz-
na metoda leczenia pochodząca z Dalekiego
Wschodu, jej skuteczność jest ogromna co po-
twierdzają liczni pacjenci Pana Clavera PE,
jednego z najlepszych uzdrowicieli filipiń-
skich na świecie. Pochodzi on ze sławnej rodzi-
ny filipińskich healerów. Uzdrowiciel poprzez in-
tensywną koncentrację wytwarza dużą energię
wokół swych rąk, która pomaga przy leczeniu:
chorób nowotworowych, epilepsji, deformacji
kręgosłupa, miażdżycy, paraliżach, kamie-
niach nerkowych i żółciowych, chorobach prostaty, leukemii,
wrzodach żołądka i dwunastnicy, guzach i cystach, wadach ser-
ca, chorobach oczu, nerwicach oraz chorobach kobiecych i in-
nych schorzeniach.
Przykładem skuteczności uzdrawiania jest:
Pan Wiktor z Katowic, któremu po 2 wizytach zeszły kamienie
z woreczka żółciowego, a guz tarczycy wchłonął się, co potwierdza
badanie USG.
Panią Janinę z Krakowa do niedawna martwiły dolegliwości: torbiel
w piersi oraz mięśniaki na narządach rodnych. Po 3 wizytach torbiel
wchłonęła się, a mięśniaki zanikły.
Pan Andrzej z Gdańska dziękuje za wyleczenie prostaty, która doku-
czała mu od kilku miesięcy.
Pani Danuta z Wrocławia – po jednej wizycie u uzdrowiciela ustąpi-
ły mi bóle kręgosłupa oraz poprawił mi się wzrok na skutek ustabilizo-
wania poziomu cukru. Dziękuję za pomoc!!!
Dopóki pacjent wierzy w istnienie sił ponadludzkich jest otwarty
na działanie uzdrowicieli, może zawsze osiągnąć pomoc.

Zapisy i informacje od poniedziałku do soboty
w godzinach od 8.00 do 13.00 i od 15.00 do 20.00

CLAVER PALITAYAN PE PRZYJMUJE
• 23.07 Gdynia • 24.07 Gdańsk

• 25.07 Starogard Gd. • 25.07 Chojnice
• 26.07 Elbląg

� 506 536 270, 784 609 208
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KINO HELIOS Lubin  76 724 97 97

Rezerwacja on-line: www.helios.pl

Filmowe wrażenia
z bohaterami bajek!

w dniach 6, 8 i 9 grudnia

Spotkaj się
z Mikołajem

Zapraszamy

Zderzenie w Lasowicach

Po pijaku w BMW
Obaj kierowcy w szpi-
talu. Tak skończyła się 
podróż pijanego szofera 
z Nissana, którzy zderzył 
się z BMW pod Ścinawą.

Do wypadku doszło w piątek 
(23.11) około godz 13.30 w Laso-
wicach koło Ścinawy. BMW było 
już na końcu wsi i kierowało się 

w stronę Przychowy. Od niej je-
chał Nissan. Jego kierowca miesz-
kaniec gminy Rudna miał poważ-
ne problemy z zapanowaniem nad 
pojazdem. Skutkiem tego było 
uderzenie w BMW. 
Badanie wykazało, że mężczy-
zna z Nissana był kompletnie 
pijany. Miał ...3,95 promila al-
koholu. Niewątpliwie jest pija-

nym rekordzistą zatrzymanym 
za kierownicą na terenie powia-
tu lubińskiego. Kierowca BMW 
(32 l.) był trzeźwy i trzeba przy-
znać miał dużo szczęścia. Obaj 
kierujący trafili do szpitala. 
Mieszkaniec Ciechłowic za jaz-
dę po pijaku straci prawo jazdy, 
a za to co zrobił odpowie przed 
sądem jak przestępca.
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Jest tylu zawodników i drużyn, że brakuje boisk

Zagłębie na początku prowadziło

Zagłębie na początku prowadziło

Wolą grać niż chlać...

Przegrana 
z Powenem

Punkt 
w Gdańsku!

MKS Zagłębie Lubin 
przegrało w 11 kolejce 
Superligi Mężczyzn z 
Powenem Zabrze 31:35. 
Porażkę poniosło na wła-
snym parkiecie w SP 14. 

Słaba obrona sprawiła, że druży-
na kierowana przez Dariusza 
Bobrka przegrała z Zabrzem. To 
spowodowało, że ekipy zamie-
niły się miejscami w tabeli. 
Zagłębie na początku prowadzi-
ło, jednak pierwsza połowa po-
kazała, że przeciwnik nie zamie-
rza poprzestać na remisie. Efekt 

był taki, że Miedziowi schodzili 
na przerwę ze stratą jednej 
bramki (16-17)
Druga połowa zapowiadała się 
emocjonująco i wskazywała na 
przewagę Zagłębia. Lubin wy-
szedł na prowadzenie. Pomagały 
im kary serwowane przez sę-
dziów przeciwnikom z Górnego 
Śląska. Niestety na 15 minut 
przed końcem spotkania zwy-
cięstwo zaczęło się Zagłębiu 
wymykać z rąk. Ostatecznie Za-
brze wygrało 31:35. 

fot.:  �
Marcin Rzepka fotograf-lubin.com

Miedziowi w 14. kolejce 
T-Mobile Ekstraklasy 
zmierzyli się z Lechią 
Gdańsk. Ekipa z półno-
cy musiała się podzie-
lić punktami z dobrze 
dysponowanym Miedzio-
wymi.

Bramki dla Zagłębia strzelili 
Szymon Pawłowski oraz Costa 
Nhamoinesu. 
Pavel Hapal: Nie jesteśmy zado-
woleni z meczu. Jak wiemy było 
2:2, ale głupio straciliśmy dzi-
siaj gole. 15 może 20 minut to 
lepsza gra z naszej strony, go-
spodarze mieli tylko rzut karny. 

W drugiej połowie Lechia miała 
więcej okazji, sytuacji. W koń-
cówce to my byliśmy lepsi i do-
kładniejsi, a mogliśmy nawet 
wygrać. Dzisiaj nie jestem ani 
zadowolony, ani niezadowolony
Bogusław Kaczmarek: Koniec 
rundy i jak na przedostatnie spo-
tkanie w rundzie to był to niezły 
mecz. Decydujący moment spo-
tkania był wówczas gdy było 2:1 
dla nas. Nie wykorzystaliśmy 3 
okazji z rzędu. Ricardinho nie tra-
fił z 11 metrów i zaprzepaściliśmy 
dwie kontry. Żal dwóch punktów, 
bo z przekroju całego meczu mo-
gliśmy dzisiaj wygrać.

www.zaglebie-lubin.pl �

Czwórka lubińskich Am-
basadorów Playarena na 
każdym kroku podkreśla, 
że chce wyciągnąć na 
lubińskie boiska coraz 
większą liczbę mło-
dych ludzi. Dzięki temu 
zamiast stać na klatkach 
schodowych, gnieździć 
się w parkach i spożywać 
alkohol, grają w piłkę. 

- Jesteśmy jeszcze młodymi osoba-
mi, dzięki czemu najlepiej znamy 
swoich rówieśników. Nie zgadza-
my się z tokiem myślenia, według 
którego kara się na każdym kroku 
nastoletnich mieszkańców naszego 
miasta za picie piwa. Wina takiego 

stanu rzeczy leży po stronie władz 
miasta, ponieważ nie potrafią one 
zapewnić jakiegokolwiek alterna-
tywnego – podkreśla Ambasador 
Rozgrywek Playarena w Lubinie, 
Adam Michalik.
Liga Nike Playarena przez pierw-
sze dwa lata rozwijała się niemal 
wzorcowo. Przyszedł jednak czas, 
w którym rozgrywanie spotkań 
dla tylu drużyn jest problemem. 
Jest nim brak odpowiednich boisk 
typowo piłkarskich lub... ich cią-
gła rezerwacja bo kluby lub firmy 
zewnętrzne, okupują niemal co-
dziennie dwa najlepsze boiska w 
naszym mieście – Orlik przy ulicy 
Szpakowej oraz boisko przy Gim-
nazjum Nr 3.

- Stworzyliśmy w naszym mieście 
coś wielkiego dla mieszkańców Lu-
bina. Zrobiliśmy to bez żadnego 
zainteresowania miasta, jedynie 
przy pomocy założycieli serwisu 
Playarena, którzy udostępnili nam 
realne narzędzie do umawiania spo-
tkań w rzeczywistości. Przez kolej-
ne trzy lata budowaliśmy siłę lubiń-
skich rozgrywek, które uważane są 
za najlepiej zarządzane w całej Pol-
sce. Na każdym kroku promujemy 
Lubin, w zamian za to spotykają nas 
wieczne problemy z instytucjami 
podległymi pod lokalne władze – 
żali się inny Ambasador, Bartosz 
Sawicki.
Zawodnicy uczestniczący w lu-
bińskiej Lidze Nike Playarena w 

ciągu czterech miesięcy zagrali 
już ponad 300 spotkań!
Obecnie w Lubinie są tylko cztery 
boiska przystosowane do gry 
przez cały rok. Są to obiekty w 
Małomicach, orlik na Szpakowej 
oraz przy Szkole Podstawowej Nr 
10 i Gimnazjum Nr 3. Prawda dla 
nas jest jednak okrutna, ponieważ 
teraz, gdy robi się szybciej ciem-
no dostać się na orlik graniczy z 
cudem, na Małomicach nie ma 
oświetlenia, przy Szkole Podsta-
wowej Nr 10 ceny są wywindo-
wane na kosmiczny poziom a na 
popularnej „trójce” firmy zarezer-
wowały sobie niemal wszystkie 
możliwe godziny na grę. – anali-
zuje Adam Michalik.

Kompost pakują
w rękawy

Pierwsze efekty walki ze smrodem

Firma kompostująca śmieci, która 
ulokowała się koło wysypiska 
zmienia technologię przetwarza-
nia śmieci. Zamiast na wolnym 
powietrzu, kompostowanie od-
bywać się będzie w zamkniętych 
rękawach. 

Zamontowano już pierwszych osiem 
foliowych rękawów. Instalowane będą 
kolejne i one wyeliminują znajdujące 
się na wolnym powietrzu pryzmy 
kompostowe. Przypomnijmy, że to 
właśnie z otwartych pryzm wydziela 
się trudny do zniesienia fetor 
wyczuwalny na terenie Lubina. Kiedy 
w połowie września byliśmy zapoznać 
się z technologią kompostowania, 
między pryzmami nie można było 
wytrzymać. Dosłownie zbierało 
człowieka na wymioty. Tydzień temu 
ponownie oglądaliśmy teren, na 
którym prowadzone jest kompostowa-
nie, na placu było ułożonych osiem 
rękawów, a fetoru już nie było, choć 
produkcja kompostu nie została 
przerwana. Człowiek mógł swobodnie 
oddychać. - Rękawy mają od 40 do 70 
metrów długości – wyjaśnia Wojciech 
Woźniakowski, doradca spółki 
Ekopartner Lubin. Mają średnicę 2,6 
metra, ale docelowo kolejne rękawy 
będą miały już po 3 metry. Do 
jednego wchodzi od 250 do 300 ton 
odpadów
Prezes Filip Olenderek przewiduje, że 
kompostowanie na wolnym powietrzu 
definitywnie zostanie zakończone 
w styczniu. Wtedy na dwuhektaro-
wym placu będą tylko foliowe rękawy 
z ulegającymi biodegradacji śmiecia-
mi. - Ta instalacja nie będzie 
emitować odorów dokuczliwych dla 
mieszkańców. Powinniśmy dzięki niej 
całkowicie wyeliminować te uciążli-
wości – przekonuje prezes.
Instalacje jest nadal w budowie. 

W połowie grudnia z Włoch do Lubina 
powinna dotrzeć robiona 
na zamówienie specjalna docelowa 
maszyna do wypełniania rękawów. 
Cały proces nadzoru nad kompostowa-
niem śmieci będzie zautomatyzowany. 
Dotyczy to m.in. odczytów tempera-
tury w pryzmach. – Jeżeli będzie ona 
malała jest to jasny sygnał, że 
kompostowanie dobiega końca – mó-
wią przedstawiciele Ekopartner 
Lubin.
W trakcie procesu temperatura 
w rękawach sięga 70 st. C. Cały czas 
są one również wentylowane, ale 
powietrze wylatujące z kompostu 
trafia do kontenerowego biofiltra, 
w którym znajdują się substancje 

organiczne z zaszczepioną florą 
mikrobakteryjną. - To dodatkowo ma 
wyeliminować odczuwanie substancji 
zło-wonnych – mówi Woźniakowski.
W foliowych rękawach, które są 
jednorazowe, kompost dojrzewa od 3 
do 5 tygodni. Nie jest wykluczone, że 
latem ten okres ulegnie skróceniu.
Aktualnie do spółki Ekopartner Lubin 
trafia z rejonu Lubina od 1,5 tys ton 
do 2 tys. ton śmieci miesięcznie. 
Przechodzą one wstępne sortowanie. 
Oddziela się część tworzyw sztucz-
nych, a także zanieczyszczony metal. 
Dopiero to co zostanie trafia do 
kompostowania, a następnie m.in. na 
sąsiadujące z Ekopartnerem miejskie 
wysypisko śmieci.
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Każdy trener chce trenować taki zespół

Co Pana skłoniło, aby zostać 
trenerem Zagłębia Lubin?
- Ładny stadion, bardzo dobra 
drużyna. Każdy trener chce 
trenować taki zespół.
Jakie Pan ma plany co do 
naszej drużyny?
- Mój cel jest jeden, chciałbym 

zawalczyć o Mistrzostwo Pol-
ski, ale trzeba włożyć jeszcze 
dużo pracy, bo nie zawsze to 
wychodzi od razu.
Jacy piłkarze Zagłębia Lu-
bin według Pana mogliby 
grać w reprezentacji Polski?
- Jednego piłkarza już mamy - 

Szymka Pawłowskiego. My-
ślę, że kiedy następni zawod-
nicy będą dobrze grać 
i pracować, to też mają możli-
wość dostać się do kadry. Każ-
dy musi się starać i każdy się 
stara.
Jakie kluby trenował Pan 
przed Zagłębiem Lubin?
- Trenowałem już dużo dru-
żyn, ale z tą ostatnią MŠK Ži-
lina udało nam się wejść do 
Champions League. Dobrze 
też wspominam pracę z Baník 
Ostrawa. Ale muszę przyznać, 
że spokojnie i miło pracuję mi 
się tutaj, kibice, zawodnicy 
i moi współpracownicy są za-
dowoleni z naszych wyników.
Jakiego polskiego piłkarza 
chciałby mieć Pan w swojej 
drużynie?
- Jest dużo tych dobrych piłka-
rzy, ale najbardziej chciałbym 
mieć w zespole Wawrzyniaka. 
Z zagranicznych klubów za-
trudniłbym Ronaldo i Messi-
’ego. Moja ulubiona drużyna 
to Real Madryt, zawsze im ki-

bicuję w Lidze Mistrzów. 
W domu mam trzech chłopa-
ków, którzy głosują na Chel-
sae London, także mamy 
troszkę takie pojedynki domo-
we.
Co jest najważniejsze w cza-
sie treningów?
- W czasie treningów najważ-
niejsze jest, aby zawodnicy 
byli dobrze skoncentrowani 
i wykonywali zajęcia, jakie 
trener dla nich przygotowuje.
Co Panu najbardziej się po-
doba w Lubinie?
- Tak jak już wspomniałem - 
ładny stadion, spokój w pracy 
i najważniejsze, że mamy do-
brych kibiców.
O jakiej pracy Pan marzył 
w dzieciństwie?
- Kiedy byłem mały, tak jak 
każdy chciałem, nie wiem 
jak to się mówi po polsku - 
być populażem (red. kimś 
popularnym) kto jeździ sa-
mochodem.
Jakie rady mógłby Pan dać 
naszym kolegom ze szkoły, 

aby zostali dobrymi piłka-
rzami?
- Jeśli chce się być dobrym pił-
karzem, trzeba dużo, dużo pra-
cować i co najważniejsze, 
trzeba to lubić. Być rado-
snym.
Czego życzyć Panu i naszym 
piłkarzom?
- Przede wszystkim zdrowia - 
to najważniejsze i potrzebne 
do grania.
Z  trenerem  rozmawiały  Alek- �

sandra  Lelek,  Aleksandra  Bole-
sławska  i  Julia Lelek, uczennice 
Zespołu Szkół Społecznych imie-

nia Rady Europy w Lubinie.

Chce walczyć o mistrzostwo
Rozmowa z Pawlem Hapalem, trenerem KGHM Zagłębie Lubin

Ponad 20 lat doświadczeń w branży finansowej.

tel. 533 333 868, 533 300 968, 533 300 428
KTO PYTA - NIE BŁĄDZI! 

NIEZALEŻNY DORADCA BANKOWO-FINANSOWY

biuro@kredytytotu.pl

Ozł  opłat wstępnychOzł  dodatkowych prowizji
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ogłoszenia 
drobne

Chcesz zamieścić ogłoszenie drobne? Wejdź na 
www.lubinextra.pl kliknij w zakładkę 
OGŁOSZENIA, zarejestruj się i dodaj ogłoszenie, 
a bezpłatnie opublikujemy je w dwutygodniku 
LubinExtra!

Gala Ślubna w Lubinie 17.02.2013 - zapraszamy 
wystawców. Gala Ślubna odbędzie się w Hali 
Sportowej RCS przy SP 14 , ul. Norwida 10. 
Informacje: www.galaslubna.net. Tel. 
517655100

Sprzedam piekarnię wraz z wyposażeniem 
w Ścinawie o pow. 400 m2 . Wielkość pieca 
RK-35 opalany węglem . Działka o pow.6740 m2. 
Cena brutto 430 000 PLN do negocjacji . Tel. 
768436-330

Pranie dywanów, kanap, foteli, czyszczenie 
tapicerki - Lubin i okolice. Sprzęt Karcher oraz 
oryginalny środek piorący RM 760 - nie 
powoduje alergii. Tel: 507 443 446

DO SPRZEDANIA MIESZKANIE OS. STASZICA, 
27M2, DUŻY POKÓJ PRZEDZIELONY NA 2, 
Z KUCHNIĄ I ŁAZIENKĄ, ZADBANY, BLOK 
OCIEPLONY. IV PIĘTRA. TEL: 695 41 99 76

AUTO ROZBITE i CAŁE kupię. Kupię auto 
niesprawne, stare, rozbite, bez przeglądu i OC. 
Własny transport. Gotówka i dokumenty od ręki. 
Powiaty lubiński i głogowski. Tel. 535-545-451

Uwaga!!! 16 Firm Ubezpieczeniowych – bez 
problemu znajdę korzystną ofertę dla Ciebie. 
Pomogę w zgłoszeniu szkody i przy zmianie 
Ubezpieczyciela. Tel: 609 183 034, 76 845 79 
62 

Kupię marki niemieckie RFN, słowackie korony, 
szylingi i inne waluty. Tel. 791417347

Poszukujemy kreatywnych pracowników - kel-
nerów/kelnerki, barmanów, kucharzy/kucharek. 
Zgłoszenia wysyłać na adres: glogowpraca@
wp.pl lub pracujlubin@wp.pl lub polkowicepra-
ca@wp.pl
Do wynajęcia mieszkanie 29,25m2, na I piętrze 
w bloku X p., os. Polne w Lubinie. CENA: 700zł / 
mc + OPŁATY. INFO W BIURZE MULTI-PRO. TEL: 
604 52 94 40 www.nieruchomoscimultipro.pl

Do wynajęcia mieszkanie 2-pok. na Ustroniu, 
36,7m2. CENA: 650zł / mc + czynsz (440zł 
w tym woda i gaz) + prąd. INFO W BIURZE 
MULTI-PRO. TEL: 604 52 94 40 www.
nieruchomoscimultipro.pl



Sylwester
w OBERŻY

pod Szybem LGOM

„Oberża” POD SZYBEM „Oberża” LGOM tel. (76) 722 22 77

www.oberza.lubinpex.com.pl

31.12.2012 r.

 w oberży POD SZYBEM zapewniamy 

transport powrotny GRATIS Głogów, Polkowice, Lubin


